

Recommendations of the Disciplinary Board for Thursday, 3/12/2009

Session No. 20

Dr. Anwar Hamidush	Acting Dean of the School of Education
Dr. Ibrahim Na'ib	Acting Dean of the School of Economics
Dr. Ahmad 'Issa	Chairman of the Teachers' Union branch
Mr. Mustafa Zunn	Director of Student Affairs
Colleague Muhammad Nasir Jati	Representative of the Teachers' Union
Colleague Mustafa Gharibi	Representative of the Patriotic Alliance
Ms. Ghazwah Hajj Qasim	Secretary of the Board

The Board met on Thursday, 3/12/2009, at 12:00 a. m. in the office of Dr. Mahmud Qasim, Chairman of the Board and Acting University President of Administrative Affairs, to discuss the referrals received. The Board made the following recommendations:

No.	Name of Student	School	Reason for Referral	Recommendation of the Disciplinary Board
1	Alan Husayni	Economics	Actions against the provisions of Article 123 of the university statutes, in particular paragraphs 6 and 7	Exmatriculation
2	Kawa Diku	Institute for Agriculture	Actions against the provisions of Article 123 of the university statutes, in particular paragraphs 6 and 7	Exmatriculation
3	'Abdi Rammi	Education	Actions against the provisions of Article 123 of the university statutes, in particular paragraphs 6 and 7	Exmatriculation

- Copy to the University of Aleppo branch of the Arab Socialist Ba'th Party (student office)
- Copy to the branch of the Patriotic Alliance of Syrian Students
- Copy to the respective schools of those concerned
- Copy to the Department of Student Affairs
- Copy to the office of the Acting University President of Administrative Affairs

The Acting University President of Administrative Affairs
Dr. Mahmud Qasim
[signature]

University of Aleppo
University Council

**Decision No. 3596 of the University Council in the
18th Session of the school year 2008/2009 on 4/28/2009**

Issue:

The assessment of the Disciplinary Board recommendations on 3/12/2009 and the imposition of the requisite penalties for students of various schools at the University of Aleppo.

- - -

The Council members have examined the (attached) recommendations of the Disciplinary Board from 3/12/2009 containing penalties for several students.

- After examining Article 38 of Statute No. 6 from 2006
- and Article 129 of Decree No. 250 from 2006

and upon consultation, the Council has resolved the following:

Agreement with the recommendations made by the Disciplinary Board on 3/12/2009 and the imposition of the requisite penalties for students of various schools at the University of Aleppo.

The Secretary of the University of Aleppo
Dr. Ahmad Duwalibi
[signature]

توصية لجنة الانضباط ليوم الخميس الموافق لـ ٢٠٠٩/٣/١٢

الجلسة رقم (٢٠)

نائب عميد كلية التربية
نائب عميد كلية الاقتصاد
رئيس فرع نقابة المعلمين
مدير شؤون الطلاب
ممثل نقابة المعلمين
ممثل الاتحاد الوطني
أمين سر اللجنة

الدكتور أنور حميدوش
الدكتور ابراهيم نائب
الدكتور أحمد عيسى
الأستاذ مصطفى ظن
الزميل محمد ناصر جاطي
الزميل مصطفى غريبي
السيدة غزوة حاج قاسم

اجتمعت اللجنة في مكتب نائب رئيس الجامعة للشؤون الإدارية الدكتور محمود قاسم رئيس اللجنة وذلك في الساعة ١٢/ من يوم الخميس الموافق لـ ٢٠٠٩/٣/١٢ بغية مناقشة الإحالات الواردة واتخذت بحقهم التوصيات التالية :

توصية لجنة الانضباط	سبب الإحالة	الكلية	اسم الطالب	تـ
فصل نهائي من الجامعة	مخالفة أحكام المادة ١٢٣ من اللائحة التنفيذية وخاصة الفقرة ٧٥٦ من المادة المذكورة	الاقتصاد	ألان حسيني	١
فصل نهائي من الجامعة	مخالفة أحكام المادة ١٢٣ من اللائحة التنفيذية وخاصة الفقرة ٧٥٦ من المادة المذكورة	معهد زراعي	كاوا ديكو	٢
فصل نهائي من الجامعة	مخالفة أحكام المادة ١٢٣ من اللائحة التنفيذية وخاصة الفقرة ٧٥٦ من المادة المذكورة	التربية	عبدي رمي	٣

- صورة إلى فرع جامعة حلب لحزب البعث العربي الاشتراكي (مكتب الطلبة).
- صورة إلى فرع الاتحاد الوطني لطلبة سورية.
- صورة إلى الكلية صاحبة العلاقة.
- صورة إلى مديرية شؤون الطلاب.
- صورة إلى مكتب نائب رئيس الجامعة للشؤون الإدارية.

نائب رئيس الجامعة للشؤون الإدارية
الدكتور محمود قاسم

قرار مجلس الجامعة رقم /٣٥٩٦/ المتخذ بالجلسة الـ ١٨ للعام الجامعي ٢٠٠٨/٢٠٠٩

المتخذة بتاريخ ٢٠٠٩/٤/٢٨

شوع

نرأسه التوصيات الصادرة عن لجنة الانضباط المؤرخة في ٢٠٠٩/٣/١٢ بخصوص عدد من الطلاب من مختلف الكليات بجامعة حلب و فرض العقوبة اللازمة بحق كل منهم .

اطلع السادة أعضاء المجلس على توصيات لجنة الأنضباط المؤرخة في ٢٠٠٩/٣/١٢ (المرافقة) المتضمنة بعض العقوبات لخاصة بعدد من الطلاب .

- وبعد الإطلاع على المادة /٣٨/ من القانون رقم (٦) لعام ٢٠٠٦ .
- وعلى المادة /١٢٩/ من المرسوم رقم (٢٥٠) لعام ٢٠٠٦ .

وبعد المذاكرة قرر المجلس ما يلي :

- الموافقة على التوصيات الصادرة عن لجنة الانضباط المؤرخة في ٢٠٠٩/٣/١٢ بخصوص عدد من الطلاب من مختلف الكليات بجامعة حلب و فرض العقوبة اللازمة بحق كل منهم .

أمين جامعة حلب

الدكتور أحمد دواليحي